
 
 
Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
10. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA  
 
Datum, 23.11.2021  
 

Prisotni člani sveta KS Ravnica na seji: 
ERIKA PODGORNIK – RIJAVEC, LUKA DUGULIN, ALEŠ DUGULIN 
RADOŠA ČEČKO FAGANELJ 
 
Opravičeno odsotni: MAJA BENKO, ZLATKO ŠULIGOJ, ANDRAŽ FILIPIČ 
                  
Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 
Seja se prične ob 19 uri. 

01  
Svetniki so soglasno potrdili dnevni red in zapisnik 9. seje sveta KS Ravnica. 
  

02 
Predsednik sveta je predstavil proračunsko kartico na dan, 23.11.2021. Svetnike je seznanil z odhodki 
po prejšnji seji, na katere ni bilo pripomb. Zato je bila predstavitev proračunske kartice soglasno 
potrjena.   
 

03 
Svetniki so se seznanili s predlogom, da bi se izvedlo cenitev prostorov gostinskega lokala, ki se ga daje 
v najem. To je tudi realna osnova za višino najemnine pri nadaljnji oddaji prostorov v najem. Po krajši 
razpravi, so svetniki soglasno potrdili predlog in pooblastili predsednika sveta KS Ravnica, da izvede 
potrebne postopke. 
 

04 
Predsednik sveta je prisotne seznanil o opravljenih investicijah v letu 2021, kar je bilo soglasno 
potrjeno. 
 

05 
V točki smo obravnavali plan dela za leto 2022 in ga v skladu z predlaganim tudi potrdili. 
 

06 
V točki razno je svetnica Radoša Faganelj Čečko dala predlog, da se stranska cesta med vodnim 
zbiralnikom in povezovalno cesto v novem naselju osvetli z javno lučjo, ker je nevarna in ogroža 
varnost krajanov.  
V nadaljevanju je svetnica Erika Rijavec Podgornik predlagala, da se cesto iz smeri Sedovca v Podgozd 
označi z robnimi črtami ali smerniki, saj je v temi in času megle vožnja po tej cesti zelo nevarna. 
 
Seja se je zaključila ob 20,30 uri. 

 
                                                                                                      PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA  
                                                                                                                  ALEŠ DUGULIN 
 
 
 
 


